
ČAIG
zápis č. 107/12

z jednání rady ze dne 6.12.2010

Přítomni: Doc. Pospíšil, Ing. Valenta, Dr. Polák, Ing. Novotný, Ing. Abramčuková, 
Dr. Chmelař (opožděně), Dr. Dvořáková, Dr. Vitásek, Dr. Marek

Nepřítomni:,  Ing. Kycl

Hosté: Dr. Schröfel
 
Bylo projednáno:

1) Doc. Pospíšil podal informaci o probíhající snaze o změnu bankovního účtu 
ČAIGu.  Z  důvodu  formálních  nedostatků  ze  strany  ČAIGu  bude  proces 
pokračovat v lednu.

2) Novoroční oběd členů rady ČAIGu bude v pondělí  3.1.2011 v Akademické 
restauraci Masarykových kolejí v Praze Dejvicích od 12 hod. Hosté jsou vítáni.

3) Dr.  Schröfel  informoval  o  jednání  se  zastupci  MŽP,  kde  bylo  probráno 
plánované sloučení Geofondu a ČGS. Dr. Marek dohledá již jednou napsaný 
dopis proti plánovanému sloučení. Dr. Marek dopis přepracuje do současných 
podmínek.

4) Doc. Pospíšil  informoval  o snaze zavedení vyšších nároků na předkládané 
práce při získávání odborné způsobilosti. 

5) Členové rady opět vyslovili souhlas s jednáním se zástupci MŽP o možnosti 
odebrání  odborné  způsobilosti  osobám  vykazujícím  kvalitativně  špatné 
odborné práce. Proběhla bouřlivá diskuze za jakých podmínek by mohlo být 
oprávnění odebráno.

6) Doc. Pospíšil si vyžádal stanovisko rady k „Vyjádření k zaslaným připomínkám 
supervizora k provedenému průzkumu základové půdy a reakcím na ně ze 
strany zpracovatele průzkumu“ Strhla se ostrá diskuze, která byla nasledně 
přerušena z nedostatku času a začátku pravidelného semináře.

7) Další  jednání  rady  bude  3.1.2011  od  12:00  v Akademické  restauraci 
Masarykových  kolejí  v  Praze  Dejvicích.  Po  jednání  NEBUDE  následovat 
seminář. 

Zapsal: Jan Valenta


